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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A várólisták csökkentése csak kettős könyvelés 
kérdése?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A sajtóban megjelent hírek arról számolnak be, hogy a kórházak NEAK felé küldött várólistáján
közölt várakozási idő, több esetben nem egyezik meg az valódi várakozási idővel. Úgy tűnik, hogy
az intézmények vezetnek egy külön, nem hivatalos listát a várakozó betegekről. Így persze a NEAK
honlapjáról  tájékozódó,  műtétre  várók  meglepődnek,  amikor  kiderül,  hogy  mennyi  a  valódi
várakozási idő a szükséges beavatkozásra.

 

A fentiekkel kapcsolatban tisztelettel kérdezem Miniszter úrtól:

                                                                                                                

1. Mi a valódi oka annak, hogy a kórházak két listát vezetnek a műtétre várakozó betegekről?

2. Mikor közli a NEAK a valódi adatokat?

3. Mit kíván tenni a kormány a valós várólisták csökkentése érdekében?

 

 

 

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.



Tisztelettel:

Ungár Péter

LMP

Budapest, 2023.08.02.
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